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Abstract (en)
[origin: WO2018204951A1] Rail (1) for guiding a carriage (2) of a furniture door (3), wherein the rail (1) has at least one mounting part (4), wherein
the at least one mounting part (4) can be fastened to a furniture part (5), which is formed by a side wall (18) of a piece of furniture (10), and can be
releasably connected to a guide part (6), wherein the guide part (6) has at least one guide (7) for the carriage (2).

Abstract (de)
Schiene (1) zur Führung eines Schlittens (2) einer Möbeltüre (3), wobei die Schiene (1) zumindest einen Montageteil (4) aufweist, wobei der
zumindest eine Montageteil (4) an einem Möbelteil (5), welches durch eine Seitenwand (18) eines Möbels (10) gebildet ist, befestigbar und lösbar
mit einem Führungsteil (6) verbindbar ist, wobei der Führungsteil (6) zumindest eine Führung (7) für den Schlitten (2) aufweist.
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